
Protokoll fra styremøte i Kristiansand  
Tennisklubb      

        
     
 
 

Møtenummer: 8/23  
Dato: 19.10.23 
Kl.: 18:30-20:30  
Sted: KTK, Klubbhuset  
 
Til stede: Øistein Wirak, Glenn Skare Pedersen, Ane Scheel, Kristin Natvig, Maren F. Frivold, 
Jostein Akselsen, Kristin Jordal (referent) 
 
Ikke til stede: Maren F. Frivold, Daniel Håkestad 
 
Saksliste 
 
Sak 51/23 – Oppfølging av referatet 14.09.23 
 
Sak 52/23 – Anleggsutvalget orienterer om nytt siden sist, samt vedlikeholdsbehov 
fremover. 
Anleggsutvalget har laget en prioritert liste over områder som må vedlikeholdes. 
Eventuell lydisolering må gjøres i desember. Jostein sjekker om det er aktuelt å gjøre det i 
romjulen, uken før jul eller første uken i januar. Vi går videre med ytterligere isolering. Det 
virker som om isoleringen av bane 3 har ført til noe mindre varmetap i hallen. 
 
Styret vil se på om det skal opprettes et eget fond til vedlikehold slik at vi er forberedt på 
større utbedringer. 
 
Sak 53/23 – Ansettelseskomiteen . Utlysning av daglig leder 
Lyst ut på Norges tennisforbund, internt og på Facebook. 
Blir lagt ut på Finn.no. 
Vurdere å distribuere i skandinavia. 
 
Sak 54/23 – Klubbmøte 
Anleggsutvidelse blir forhåpentligvis godkjent i bystyret onsdag 25. oktober. 
Styret vurderer muligheten for å  arrangere ett medlemsmøte/klubbmøte for å se på veien 
videre. Informere om hvilken retning klubben går i og gi mulighet for medlemmer å komme 
med sine tanker om fortsettelsen. Sette ord på noen mål for klubben, hva tenker 
medlemmene er viktig i fortsettelsen?  
 
 



 
 
Sak 55/23 – Spond 
Spesielt rettet mot medlemmer på kurs og TennisKids. 
Styret lager en plan for implementering til neste styremøte. Kristin N, Ane og Glenn 
ansvarlig. 
 
 
Sak 56/23 – Valgkomiteen – innspill 
Styret ønsker at valgkomiteen kommer på banen tidlig i forhold til ny styreleder og nytt 
styre. 
 
Sak 57/23 – Veterantennis 
Øistein har hatt møte med  Jonny Olsen og Eivind Stokke. Jonny og Eivind ønsker å ta 
veterantennisen videre og gjøre den mer kjent for medlemmer og øke tilgjengeligheten. 
Tilbudet vil bli markedsført via nyhetsbrev, hjemmeside og sosiale medier når formatet er 
klart. 
 
Sak 58/23 – Eventuelt 

• Hengere som okkuperer Snorres gate. Jostein lager ett utkast til henvendelse 
ingeniørvesenet angående dette. 

• Se på løsninger for sykkelparkering rundt anlegget. 
• Tenke på fremtidige juniortrenere. Legge inn i årshjul? Hvem kan være aktuelle. Se på 

muligheten for et juniortrenerprogram som settes i system. 
• Reklamere for juniorkurs til våren. Glenn ønsker å lage en reklamevideo til 

markedsføring. 
 
Neste styremøte 23.11.23 

 


